
Bòvila d'en Omesta i vies del cam let de Sant Feliu, al fo n s  Cal Pinxo 
(actualment s ’hi construeixen les noves escoles i cases unifamiliars).

T„ ^ m c  davant meu unes fo
tografíes antigües del municipi de 
Quart i, de sobte, penso en el can- 
vi urbanístic que ha expérimentât 
Quart en el esdevenir relativament 
curt del temps.

Camps de conreu, de cop 
i volta, deixaran de produir fruits 
per convertir-se en zones edifica
bles. S’ha passai a una nova con- 
cepció d ’entendre la vida, el quai 
no implica una pèrdua de direc- 
ció i control en la recerca de no
ves vies en totes les vertents.

Com coneixeu, els Serveis d ’Urbanisme de Girona va aprovar definitivament el 
planejament urbanístic de Quart.

Tal com es deia en una altre edició d ’aquesta revista, l’Ajuntament de Quart, 
en aquest tema tant trascendent i fonamental pel municipi, va estar molt obert, en el 
sentit de transparència i claretat, a l’objecte que tothom qui estigués interessai opinés 
i fixés els criteris generáis d ’ordenado amb la màxima accessibilitat i facilitai.

L ’actuaciô municipal ha estât orientada en la defensa deis interessos de la col.lec- 
tivitat, évitant en tot moment Pespeculació. Aixi s’ha tingut cura que el procès d ’urba- 
nització i edificado no es dispersés dels nuclis existents a fi i efecte de no perdre la seva 
configurado i identitat actual sinó més aviat anar-la confirmant i consolidant.

Seguint aquesta linia, es va creure convenient dotar al municipi d ’una zona in
dustrial, inexistent des d ’aleshores al municipi. Sens dubte, per la seva ubicado geogrà
fica i bona infrastructura viària, gaudirà d ’una bona acceptació, tot repercutint en la 
creació de llocs de treball i la dinamització econòmica de la població.

Aixi mateix, aviat s’edificaran uns vit-i-nou habitatges a l’antiga bòvila i es cons
truirá una plaça a l’antiga estació.

A grans trets, aqüestes actuacions conjuntament amb l’ordenació de la travesse- 
ra de la C-250 que potenciará comercialment aquesta zona, constitueix el desenvolupa- 
ment urbanístic perseguii per aquesta Corporació.

Finalment, cal dir que el temps serà un fidel testimoni de l’encert de les décisions 
adoptades en l’ordenació urbanistica del nostre municipi.

L ’Alcalde,
Pere Cabarrocas i Sitjes
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